Social Media Toolkit
Celebrating Pride: Lessons in Building Inclusive Communities
Tuesday, June 25, 2019 – 9–10:30 AM EDT
Célébrer les fiertés LGBTI : Construire des communautés inclusives
Mardi 25 juin 2019 – de 9h à 10h30 HAE
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	Program Information

	Date & Time
Date et heure
	[bookmark: _30j0zll]Tuesday, June 25, 2019 – 9–10:30 AM EDT
Mardi 25 juin 2019 – De 9h à 10h30 HAE

	Promo page URL
URL de la page promo
	https://interactive.america.gov/iip_event/celebrating-pride-lessons-in-building-inclusive-lgbti-communities/
or 
ou
http://bit.ly/drl-pride2019


	Event Page URL
URL du webchat
	Facebook.com/StateDRL

	Language
Langue
	English
Anglais
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	Description

	Celebrating Pride: Lessons in Building Inclusive Communities

In June 2019, we celebrate LGBTI Pride Month by showcasing outstanding examples of diverse, inclusive communities. Pride movements across the globe have made tremendous progress over the past 30 years. Many communities have discovered the benefits of recognizing an individual’s LGBTI status as an inherent aspect of one’s identity. Diversity is strength — and this month our virtual program provides guidance on how the power of community organizing in support of LGBTI rights can support the freedoms and aspirations of diverse communities everywhere.

[bookmark: _gjdgxs]Join us for a global interactive virtual event where we’ll focus on how pride movements can work better together and support each other’s activities. We’ll take viewers’ questions and respond live on air with our panel of expert speakers.

For more information, contact GPA New Media Producer Loren Hurst at hurstlw@america.gov.

En juin 2019, nous célébrons le Mois des fiertés LGBTI en présentant des exemples exceptionnels de communautés diverses et inclusives. Le mouvement des fiertés LGBTI a beaucoup progressé dans le monde au cours des 30 dernières années. De nombreuses populations ont découvert les avantages de reconnaître l’attribut LGBTI comme un trait inhérent à la personne. La diversité est synonyme de force. Ce mois-ci, notre émission en ligne vous offre des conseils sur l’organisation communautaire en faveur des droits humains LGBTI et ses bienfaits pour les libertés et les aspirations des différentes populations dans le monde.

Participez à notre événement mondial interactif en ligne consacré aux façons d’améliorer la collaboration et le soutien mutuel entre les mouvements pour les fiertés LGBTI. Nos experts répondront en direct aux questions des spectateurs.

Pour plus d’informations, contactez le producteur de nouveaux médias de GPA, Loren Hurst, à hurstlw@america.gov.
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	Social Media Posts

	FACEBOOK

Happy LGBTI #Pride Month! Hope you can join us on June 25 at 9 a.m. EDT on @FacebookLive to celebrate stories of diversity and inclusion around the world. We will feature #HumanRights advocates from @USEmbassySA and @namibia.usembassy, as well as a panel of experts based in the U.S.
Très bon Mois des #fiertés! On compte sur vous pour participer à notre @FacebookLive le 25 juin à 9h HAE pendant lequel nous célébreront des exemples de diversité et d’inclusion à travers le monde. L’émission accueillera des militants pour les #droitsDelHomme de @USEmbassySA et de @namibia.usembassy ainsi que des experts basés aux États-Unis.
--

We invite you to join us for an interactive webchat with LGBTI activists and community leaders from around the world, who will share their experiences and perspectives on the meaning of LGBTI #Pride Month! This virtual program will celebrate the protection of human rights and fundamental freedoms for all people, including LGBTI individuals, while also addressing the continuing human rights challenges LGBTI persons face. Join us as we celebrate #Pride2019 on Tuesday, June 25, at 9 a.m. EDT! #FreetoBeMe #PrideMonth
Nous vous invitons à participer à notre webchat interactif avec des militants et des leaders communautaires du monde entier qui vont partager leur vécu et leur point de vue sur la signification du Mois des #fiertés LGBTI! Pendant cette émission en ligne, nous célébrerons la protection des droits humains et des libertés fondamentales pour tous, y compris pour les personnes LGBTI, et nous parlerons des difficultés auxquelles les personnes LGBTI continuent d’être confrontées en matière de droits de l’Homme. Rejoignez-nous pour fêter les #fiertés2019, mardi 25 juin à 9h HAE! #MoisDesFiertés #FreetoBeMe #PrideMonth

--

Join us for an interactive webchat to understand the significance of #Pride Month and the importance of fundamental freedoms and human rights for all. LGBTI advocates and community leaders from the U.S., South Africa and Namibia will share their perspectives and answer your questions about pride. Join us in celebrating #Pride2019 on Tuesday, June 25, at 9 a.m. EDT! #LGBTI #Pride
Participez à notre webchat interactif pour comprendre la signification du Mois des #fiertés et l’importance des libertés fondamentales et des droits humains pour tous. Des défenseurs des droits LGBTI et des leaders communautaires des États-Unis, d’Afrique du Sud et de Namibie partageront leur point de vue et répondront à vos questions. Fêtez les #fiertés2019 avec nous, mardi 25 juin à 9h HAE! #LGBTI #fiertés

--

Freedom of expression, peaceful assembly and association are vital components in a functioning democracy. Although human rights defenders have made significant progress in ensuring respect for these rights and freedoms, LGBTI persons still face violence, official discrimination and criminalization around the world. We invite you to join us for an interactive webchat celebrating Pride Month, where we will discuss the importance of respecting and protecting human rights for all, as well as the continuing human rights challenges LGBTI people face. Please join us LIVE on Tuesday, June 25, at 9 a.m. EDT. #PrideMonth #HumanRights
La liberté d'expression, la liberté de réunion pacifique et la liberté d'association sont des éléments vitaux d'une démocratie qui fonctionne. Les défenseurs des droits de l’Homme ont beau avoir réalisé d’importants progrès pour assurer le respect de ces droits et libertés, les personnes LGBTI continuent de faire face à la violence, à la discrimination officielle et à la criminalisation à travers le monde. Nous vous invitons à participer à une discussion en ligne consacrée au Mois des fiertés, lors de laquelle nous parlerons de l'importance de respecter et de protéger les droits humains de tous, ainsi que des difficultés auxquelles les personnes LGBTI sont confrontées en matière de droits de l’Homme. Rejoignez-nous EN DIRECT le mardi 25 juin, à 9 h HAE. #MoisDesFiertés #PrideMonth #DroitsDelHomme
--

Community solidarity is key to ensuring the human rights and fundamental freedoms of marginalized communities, including LGBTI persons. As we celebrate LGBTI Pride Month, join us for an interactive live discussion with LGBTI advocates and leaders from around the world. The panelists will share their experiences and answer your questions about the meaning of pride and how each of us can show solidarity and respect. Join us LIVE for the discussion on Tuesday, June 25, at 9 a.m. EDT. #Solidarity #PrideMonth
La #solidarité communautaire est essentielle pour garantir les droits humains et les libertés fondamentales aux populations marginalisées, notamment aux personnes LGBTI. À l’occasion du #MoisDesFiertés, participez à notre discussion avec des défenseurs des droits LGBTI et des leaders communautaires du monde entier. Les experts partageront leur vécu et répondront à vos questions à propos de la signification des fiertés et des gestes de solidarité et de respect que chacun de nous peut faire. Rendez-vous EN DIRECT mardi 25 juin à 9h HAE.


TWITTER

Join our #Pride2019 virtual interactive on June 25 at 9 AM EDT as we discuss the meaning of #Pride and respect for the rights and freedoms of all people—especially members of the #LGBTI community! http://bit.ly/drl-pride2019 
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Participez à notre webchat #Fiertés2019 le 25 juin à 9h HAE pour discuter du sens des #fiertés et du respect des droits et des libertés de tous, en particulier des membres de la communauté #LGBTI! http://bit.ly/drl-pride2019

--
 
Participate in our interactive webchat on June 25 at 9 AM EDT, as we celebrate #Pride and discuss efforts to oppose violence, official discrimination and criminalization of LGBTI persons. http://bit.ly/drl-pride2019 #FreetoBeMe #Pride

(Character count: 234)

Participez à notre webchat interactif le 25 juin à 9h HAE pour célébrer le #MoisDesFiertés et discuter des efforts déployés face à la violence, la discrimination officielle et la criminalisation des personnes LGBTI. http://bit.ly/drl-pride2019 #FreetoBeMe
--
 
Join us on June 25 at 9 AM for an interactive @FacebookLive discussion celebrating #Pride2019 and continuing efforts to safeguard fundamental freedoms for all, including the #LGBTI community! #FreetoBeMe http://bit.ly/drl-pride2019

(Character count: 231)

Rejoignez-nous le 25 juin à 9h HAE pour un @FacebookLive interactif consacré aux #Fiertés2019 et aux efforts pour protéger les libertés fondamentales de tous, y compris celles de la communauté #LGBTI! #FreetoBeMe http://bit.ly/drl-pride2019

--

To celebrate #Pride2019, join us for a LIVE chat on June 25 at 9 AM EDT! #LGBTI activists from @USEmbassySA & @namibia.usembassy, plus a panel of US experts, will discuss the continuing efforts to protect the human rights of LGBTI persons. http://bit.ly/drl-pride2019

(Character count: 267)

En l’honneur des #fiertés2019, participez à notre webchat EN DIRECT le 25 juin à 9h HAE! Des militants LGBTI de @USEmbassySA & @namibia.usembassy + des experts américains parleront des efforts pour protéger les droits humains des personnes LGBTI. http://bit.ly/drl-pride2019
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